
    

Dvakrat 6 za prihodnost gospodarstva v 
Rušah

Naključje je hotelo, da županski kandidat Igor Jurišič inlista Stranke mladih - Zeleni Evrope nastopamo pod srečno številko 6. 

Temu smo prilagodili tudi število plakatov in panojev, saj smo že pred časom objavili poziv ruškemu gospodarstvu, da izkoristi 
naša plakatna mesta. Glede na to, da se na poziv še nihče ni odzval, smo se odločili, da postavimo 6 (od skupno dovoljenih 50) 
panojev oziroma obvestil, ostala pa so še zmerom na voljo za promocijo gospodarskih subjektov v Rušah. 

Ruška občina je industrijska občina, če si to priznamo ali ne. Razvoj gospodarstva je prva in edina točka 
našega programa, kot župan pa bom daleč največ časa in energije namenil prav razvoju gospodarstva (kamor 
seveda spada tudi turizem), pri čemer bom načrtno sledil cilju zmanjšanja brezposelnosti v Občini Ruše.

Do sedaj smo obravnavali prazne proizvodne dvorane in preko 500 brezposelnih (ali 20% od vsega delovno aktivnega prebivals-
tva v Občini Ruše) zgolj kot težavo, mi pa v tem vidimo izjemno priložnost za Občino Ruše. Proizvodne dvorane, urejena komu-
nalna infrastruktura in strokovno usposobljeni delovni ljudje so v kombinaciji največji potencial Občine Ruše.
 Ves potencial je potreno pravilno predstaviti potencialnim investitorjem in tako pomagati brezposelnim, posledično pa vsem.

Gospodarstvo  ni edina naloga, je pa najvišja prioriteta, zato upamo, da boste občanke in občani razumeli, če bo moralo kakšno 
novo krožišče ali obcestna svetilka počakati in dati prednost sočasnemu reševanju gospodarstva in brezposelnosti. 

V Stranki mladih - Zeleni Evrope ne stavimo na glasno kampanjo, predvolilni golaž ali poplavo plakatov, s katerih Vas bi kot 
reklama za pralni prašek spremljali s svojimi obrazi, ampak na program, ki ga bomo predstavili v vseh predvolilnih soočenjih na 
BKTV. Prav poplava plakatov, predvolilne veselice in sladke obljube so že nekajkrat  preslepile volivce in upam, da smo se iz 
preteklosti naučili vsaj to, da draga in pompozna volilna kampanja terja vrnitev uslug sponzorjem, ne pa volivcem, ki so se na 
tej osnovi odločili podpreti določeno listo ali županskega kandidata. Z moje strani ne bo poplave obljub, ena pa vendar le:
 

Predvolilna obljuba za konec: 

Prva stvar, ki jo bom kot župan 
naredil: Obnovil bom sod na 
začetku Ruške vinske poti in 
tako na simbolični ravni storil
prvi korak k oživitvi turizma v
Občini Ruše. Še pred Martinovim.  

Zakaj je odločitev za izvolitev Igorja Jurišiča za 
župana Občine Ruše in liste Stranke mladih - 
Zeleni Evrope v občinski svet pravilna odločitev?

V službi razvoja Občine Ruše od 2002.
Brez slabe vseti in zato še zmerom 
pod istim imenom! Hvala za zaupanje!
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